
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: ΥΠΟΥΡΓΟ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ ΚΑΙ ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ κ. ΚΩΣΤΑ 

ΣΚΡΕΚΑ   

ΘΕΜΑ: ΔΥΝΑΤΟΤΗΤΑ ΧΡΗΣΗΣ ΠΕΤΡΕΛΑΙΟΥ ΘΕΡΜΑΝΣΗΣ ΑΠΟ 

ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ   

Αξιότιμε κ. Υπουργέ, 

Η ενεργειακή κρίση η οποία αντιμετωπίζουμε τους τελευταίους 

μήνες σε συνδυασμό με την κρίση ακρίβειας μας έκανε να 

αναθεωρήσουμε τους στόχους μας όσον αφορά την ενεργειακή 

ανεξαρτητοποίηση της χώρας μας. Έτσι, προκειμένου να στηρίξουμε 

πολίτες και επιχειρήσεις κληθήκαμε να λάβουμε γενναία οικονομικά 

μέτρα στήριξης.  

Όμως, περισσότερο πληττόμενος από την ενεργειακή κρίση 

βρέθηκε ο επιχειρηματικός κόσμος και ιδιαίτερα η βιομηχανία και η 

βιοτεχνία. Προκειμένου λοιπόν να ενισχύσουμε αποτελεσματικά τη 

βιομηχανία και τη βιοτεχνία, θα μπορούσαμε να επιτρέψουμε τη χρήση 

πετρελαίου θέρμανσης αντί για κίνησης στις επιχειρήσεις μειώνοντας 

έτσι το κόστος παραγωγής.    

Με βάση τα ανωτέρω, Ερωτάσθε κ. Υπουργέ,  

Θα ήταν δυνατόν να επιτραπεί στον επιχειρηματικό κλάδο να 

χρησιμοποιήσει πετρέλαιο θέρμανσης αντί για κίνησης στην 

επιχείρηση του προκειμένου να μειωθεί το κόστος παραγωγής το οποίο 

αυξήθηκε σημαντικά εξαιτίας της ενεργειακής κρίσης;  
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